Mr. Gerald Russell 

President，ICAEW 
FCA

Gerald took up the post as ICAEW President in June 2010.

His whole career since leaving Ampleforth College has been with Ernst & Young and its predecessor firms. He joined the firm in 1969 and qualified in 1973. After spells in the firm’s Audit Technical Department, Corporate Finance and overseas in the Middle East, he became a Partner in 1983. He retired from the firm in 2009.

杰拉尔德·拉塞尔先生
会长
英格兰及威尔士特许会计师协会（ICAEW）
资深皇家特许会计师（FCA）
杰拉尔德·拉塞尔先生（Mr. Gerald Russell）自2010年6月起担任ICAEW会长。
拉塞尔先生毕业于安普尔福思学院（Ampleforth College），此后任职于安永会计公司及其前身。他于1969年加入安永，并于1973年获得英国皇家特许会计师资格。在安永期间，拉塞尔先生先后在审计技术部、企业融资部任职，还曾负责中东事务。1983年，拉塞尔先生成为安永合伙人。2009年，拉塞尔先生从安永退休。 
Mr. Mark Protherough

Executive Director, Learning and Professional Development

ICAEW

Mark is responsible for ICAEW's learning and development work, covering qualifications including the ICAEW Chartered Accountant qualification, professional and academic education, and accountancy careers information. 

He is a member of ICAEW's Assessment Committee, Learning and Professional Development Board and the Institute Board.

Prior to joining ICAEW, Mark was managing director - education, training and development at the Association of Chartered Certified Accountants, where he had substantial international experience.
马克·普罗斯福先生
职业培训执行总监
英格兰及威尔士特许会计师协会（ICAEW）
马克·普罗斯福先生（Mr. Mark Protherough），现任ICAEW职业培训执行总监，负责管理协会的教育发展工作，包括ICAEW英国皇家特许会计师资格、专业学术教育，以及会计职业信息。 
普罗斯福先生同时担任ICAEW考试委员会、职业培训发展理事会及协会董事会成员。 
就职于ICAEW之前，普罗斯福先生曾任特许公认会计师公会教育培训及发展执行总监，拥有丰富的国际事务经验。 
